

Bestätigung des Impf- bzw. Genesenenstatus und der Einhaltung der Einreisebeschränkungen

Ich bin vollständig gegen COVID-19 geimpft. Die Impfung ist mit einem Impfstoff erfolgt, der auf der Webseite des Paul-Ehrlich-Instituts aufgeführt ist und seit der letzten Einzelimpfung sind mindestens 14 Tage vergangen.

Ich bin nachweislich von einer Infektion mit dem SARS-CoV-2-Virus genesen, d.h. bei mir wurde vor mindestens 28 Tagen und maximal 6 Monaten mittels PCR-Test eine SARS-CoV-2-Infektion festgestellt.

Ich habe mich in den letzten 14 Tagen vor der Ankunft im Thünen-Gästehaus **nicht** in einem Virusvariantengebiet aufgehalten und habe demzufolge keine Quarantäneauflage.

Vor- und Nachname des Gastes: _____

Anreisedatum: _____

Datum, Unterschrift

Confirmation of vaccinated or recovered status and the compliance with entry restrictions

I am completely vaccinated against COVID-19 disease. The vaccination was done with a vaccine, which is listed on the website of the Paul-Ehrlich-Institute and at least 14 days have passed since the last single vaccination.

I am proven recovered from an infection with the SARS-CoV-2 virus, that means that a minimum of 28 days and a maximum of 6 months ago a SARS-CoV-2 infection has been discovered by a PCR test.

Since the last 14 days before arriving at the Thünen Guesthouse, I was not resided in a virus variant region and I am therefore excluded from a quarantine requirement.

First and last name of the guest: _____

Date of arrival: _____

Date, Signature